Contract No. HY/2014/07 Central Kowloon Route – Kai Tak West

20 July 2019

KTW – Coastal Clean-up

With the goal of "having rubbish-free beaches", a collaboration from "Central Kowloon Route" – Kai Tak West Project Team amongst Client (Highways Department), Consultant (Arup-Mott MacDonald Joint Venture) and Contractor (Gammon Construction Limited) campaigned a "Coastal Clean-up" at Tung Lung Island on 20 July 2019, to show undivided support for marine debris reduction and ocean conservation.

By the end of the event, the project team have collected more than 50 bags of trash and plastic waste. The meaning behind the coastal clean-up activity is not the act itself, but the awareness of the damage mankind has done to our marine wildlife and ecosystems.

啟德西 - 海岸清潔運動

憑着「創造無垃圾沙灘」的目標,「中九龍幹線一啟德西」工程團隊,包括路政署、奧雅納一莫特 麥克唐顧問聯營公司及金門建築有限公司,在 2019 年 7 月 20 日於東龍島舉辦「海岸清潔運動」, 藉此推動海洋及生態保育工作,致力減少海洋垃圾。

於海岸清潔活動結束時,工程團隊撿獲超過50袋垃圾。是次運動背後的意義不單只是清潔活動本身,而是提醒大家人類對海洋生物及海洋生態已造成破壞,我們應及時行動停止污染。









